
Senátorka Hamplová: Trestní odpovědnost
politiků a náhrady škod jsou nezbytností!
(VIDEO CZ, 18 min)
- CZ24 News | 2. července 2023
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08:33 10:08 Proč je důležitá národní suverenita?
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12:33 16:22 Co by mělo být cílem reflexe?

16:22 18:23 Co dělat, aby se to neopakovalo?

Další akce 19.9. 2023 “Měli bychom vytvořit jasnou výzvu politiků. Měli bychom si přestat říkat, že
nás s tím pošlou do háje, že je nás pořád málo, což podle mě není důvod. Dnes už na některá fakta
nelze říci nic jiného než-li to, že jsou zkrátka pravdivá. Chce to nezávislý právní tým a nezávislý
vědecký tým, kteří budou spolupracovat s nezávislými občanskými pozorovateli. Týmy by měly
pracovat kooperativně a zcela veřejně. Cílem těchto skupin by mělo být identifikovat všechny
protiústavní zásahy do práv občanů v covidové době a zabránit legislativně jejich možnému
opakování. Například, aby ústavní stížnost proti podobnému zásahu byl ústavní soud povinnen
projednat v řádu několika dnů. V oblasti medicínské bychom měli identifikovat skutečně vědecky
podložená o covidu, vakcínách a očkování a lživá nebo nepodložená tvrzení,” říká ke zcela
konkrétnímu návrhu na postup a případně budoucí úpravu legislativy právnička a senátorka Mgr.
Jana Zwyrtek-Hamplová. Proč by vláda neměla mít možnost si najímat reklamu? Proč by mělo být
cílem osobní odpovědnost, náhrada škod a trestní odpovědnost? Proč je důležité vytvořit právní
vzdělávání občanů?

Co my teď dál? Proč je teď velké ticho? Jak hledat pravdu? Proč jsme ještě neprošli reflexí? Jaký je
nyní právní proces? Proč je nyní potřeba odvaha lidí? Proč je důležité si zachovat národní
suverenitu? Proč je potřeba právně vzdělávat občany? Proč bychom měli začít politiky zaměstnávat?
Proč je důležité hledat pravdu? “Pokud ke zúčtování nedojde, tak dojde k opakování témuž. Měli
bychom začít politiky zaměstnávat. Chceme tým a chceme zjistit pravdu. Pokud odmítáte se bránit
pravdě, aby se nám museli bránit a vysvětlovat. Ne, abychom se za půl roku my opět bránili jim,”
říká v přednášce Mgr. Jana Zwyrtek-Hamplová

ŽIVĚ❣️19. ZÁŘI 2023❣️ PŘIPRAVUJEME DALŠÍ ČÁST – ODBORNÉHO OBČANSKÉHO FÓRA, které se
uskuteční 19. září 2023 na Novotného lávce v Praze. Jaký je vývoj vzdělání? Co je obsahem
Istanbulské úmluvy? Živé vysílání s veřejné diskuze na téma bezpečnosti našich dětí, parametrů,
významu a obsahu Istanbulské úmluvy. Potřebuje Česká Republika “Istanbulskou úmluvu”? Jaká jsou
rizika směrem k našim dětem? Bližší informace a možnost registrace najdete na
www.inovacerepubliky.cz
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Proč chtějí zřídit nové ekonomické zřízení? Jak probíhá monopolizace ekonomiky? Jaká byla totální
vládní selhání? Proč jsou vítězi zejména politici a farmaceutické společnosti? Jak se pracovalo s
čísly? Jak se financovalo testování? Jaké je riziko slepě důvěřovat velkým firmám? “Ukazuje se, že
údaje CDC zveřejněné již 26. srpna 2020 ukazovalo, že jen 6% zemřelých na covid mělo totu chorobu
uvedenou v úmrtním listě, jako jedinou příčinu úmrtí.” Další video ze setkání odborného občanského
fóra zde:    • Katastrofální roz…  
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